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Olga Pané participa en l’acte commemoratiu 
del 10è aniversari de l’Hospital de Cerdanya 

La consellera de Salut ha tractat la qüestió de la doble 

tributació que pateixen alguns treballadors o la dificultat en 

l'homologació de títols 

 

Un moment de l'acte commemoratiu del 10è aniversari de l'Hospital de Cerdanya./M.F. 

MARIA FORMENTI (Alp).- La consellera de Salut, Olga Pané, i el conseller 
d’Unió Europea i Acció Exterior, Jaume Duch, han participat aquest divendres 
en l’acte commemoratiu del 10è aniversari de l’Hospital de Cerdanya, que ha 
tingut lloc Palau de Congressos i Esports d’Alp. 

Durant la jornada, que ha portat com a títol ‘L’Espai Transfronterer a l’Europa 
de la Salut’, els diferents representats de les institucions sanitàries i autoritats 
europees han parlat dels reptes i les oportunitats de la cooperació sanitària 
transfronterera en l’espai dels Pirineus. Precisament, un dels reptes que encara 
s’ha de resoldre és la doble tributació que han de fer alguns treballadors del 



centre sanitari de nacionalitat espanyola i residents a l’Alta Cerdanya, sota 
administració francesa. En aquests sentit, la consellera Pané ha remarcat que 
“s’hi està treballant”, a més de confirmar que “no podem estar amb aquestes 
diferències a banda i banda amb professionals que compartim però que no 
tenen les mateixes condicions laborals ni fiscals”. 

Fila 0 amb representants de les institucions que han acudit a l’acte commemoratiu./M.F. 

Una altra de les qüestions que s’han tractat és l’homologació dels títols dels 
professionals de la salut que treballen a l’hospital cerdà. Sobre aquest tema, 
Pané s’ha mostrat positiva: “Pesen tant els èxits que hi haurà solucions”. 

Des de la Comissió Europea, el seu representant a Barcelona, Manuel Szapiro, 
ha volgut destacar l’èxit de cooperació transfronterera que representa l’hospital 
cerdà. També ha volgut posar en valor el seu paper de facilitador per afrontar 
els entrebancs propis de la frontera real i administrativa: “La Comissió Europea 
pot ajudar en temes com l’homologació i la fiscalitat perquè hi hagi un diàleg 
que permeti avançar i trobar solucions”. 

Finalment, des de la direcció del centre, aposten per crear una xarxa de serveis 
sanitaris coordinat a tota la regió, sempre posant el ciutadà al centre. Per 
Xavier Cunill, director adjunt de l’Hospital, “l’únic avantatge que comporta 
l’hospital en aquesta xarxa és que és un instrument europeu, binacional, un 
facilitador principalment per l’atenció al ciutadà”. 

A l’acte també hi ha estat present representants de la Unió Europea i de la 
Comissió Europea, la delegada territorial del Govern a l’Alt Pirineu i Aran, Sílvia 



Romero, els directors adjunts del centre sanitari i l’alcalde de la localitat, entre 
altres autoritats. 

 


